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Gosia: Honnan származik? Ki készítette? 

Swaruu: Az Elsődleges Irányelv tartalmazza azokat a hatályban levő  ősi törvények és szabályokat, amikor 

a Föderáció létre jött, mintegy 850-900 ezer évvel ezelőtt, lineáris Föld idő szerint. Ez egy 

szabályrendszer, amely azt szolgálja, hogy elkerüljük vagy megakadályozzuk, annak a lehetőségét, hogy 

egy idegen faj jógtalanul beavatkozhasson egy másik civilizációba, amely egy alacsonyabb  fejlettségi 

fokon van. Szándékosan vagy véletlenül. 

Gosia: Milyen Föderáció? Mi ez? 

Swaruu: A Föderáció egy csoport vagy egy szövetkezeti szervezet, amelyhez jelenleg  közel félmillió faj és 

civilizáció tartózik. Azért jött létre, mert szükség volt együttműködésre  és szövetséget kellett létrehozni 

a Nagy Terjeszkedés idején, amikor számtalan fajt, köztük a miénket is kiirtotta az Orion Tanács és tagjai, 

akik többnyire hüllő jellegűek. 

Gosia: Az Orion Tanács a Hüllők? 

Swaruu: Igen, akkoriban Orion tanács teljesen negativ jellegű volt, de most, majdnem 2 millió évvel az 

alkotása után, az eredeti vezetői az Orion Tanácsnak  kedves és pozitív lényekké  fejlődtek, akik a 

barátaink, és segíti a Föld felemelkedés és a felszabadulás, itt  most a legfelsőbb hüllőkről beszélek: Az 

Alfa Drakóiak. 

Gosia: Tehát Alfa Drakóiak most pozitívak, igen? 

Swaruu: Nem mindegyik, de legalábbis a legtöbbje, a Tejút  ebben a Kvadránsban. Ne feledd, hogy a 

Drakóiak egy faj és Alfa Drakóiak egy másik. 

Gosia: Ok. Egyelőre tegyük ezt félre. Visszatérve az elsődleges irányelvre, milyen szabályokat hoztak 

létre? A beavatkozás mentességének törvénye az egyik... Mik a többiek? 

Swaruu: Vannak mások, de ezek kevésbé fontosak most, mint a kereskedelmi szabályok, a migráció és a 

csillaghajó utazási folyosók. 

Meg kell említeni, hogy az Elsődleges Irányelv már ismert a Földön, de a Szövetség elrejtette a Star Trek 

történetében. Sok, ebbe a témában járatos kutató a Földön már tudja, és hogy az Elsődleges Irányelv 

nagyon is valós. Dolores Cannon, például. Mi, innen, tudjuk, hogy az Irányelv  létezése  Hollywoodban 

azt a célt szolgálja, hogy  megakadályozzák az igazi Irányelvnek a nyilvánosságra hozatalát.                         

Fontos kihangsúlyozni, hogy a hollywoodi koncepció a valóságból származik, és nem fordítva. Gene 

Roddenberri, a Star Trek megalkotója az 50-es évek végén egy elvonultási helyen volt, amikor egy 

pleyadiai nővel beszélgetett, aki megadta neki a Star Trek alapkoncepcióit. Később ugyanaz a Leonard 

Nimoy, aki  a  Spock szerepét játszotta, elismerte, hogy néhány nagyon furcsa ember magyarázta 

mindezt neki, és azt mondta neki, hogy a sorozat / filmek azért voltak alkotva, hogy az emberiséget 

felkészitsék és  kontrollált módon bemutassák nekik a  Föderációt és az ET-ket. 



Az elit azért támogatta, mert egy fantáziát nyújtott  a nyilvánosságnak, de hasonlitott az igazi 

Föderációhoz. Mindez azon elv szerint történik , hogy mindent úgy rejtenek el, hogy teljesen nyilvánosan 

mutatják be, ezoterikus, metafizikai és karmikus okokból. Így működik a Cabal. Mindent el kell 

mondaniuk az embereknek, és ezt így is teszik, de elmekontrolt alkalmaznak , hogy az emberek mindent 

másképp értelmezzenek. Ez nem csak a Star Trek esetében tették, hanem a társadalom minden szintjén. 

A Cabal  kell ismertesse összes terveit az embereknek, mert így a karma, a negatív karma az embereket 

sújtja, nem őket. 

Gosia: Oké, oké, azt mondtad, mindent el kell mondaniuk az embereknek. Miért kell nekik ezt tenni? Ki 

kötelezi őket?  

Swaruu: A metafizikai törvények, amelyeket betartanak, amelyek szintén kapcsolódnak a törvényekhez, 

amelyeket más fajok betartanak, és amelyek közvetlenül kapcsolódnak az Elsődleges Irányelvhez. De az 

Cabal (a földi elit)  módosítja és kiforgatja őket a saját céljaik szolgálatára.  

Gosia: Ki indítja be mindezt? Metafizikai törvények... karmikus törvények... Stb? 

Swaruu: Ez nagyon régi, és  a "másik oldalról" jön. A szellem világból, és ez vonatkozik mind a valódi 5D 

Matrixban  és a 3D Matrixban megtörténő inkarnációs  "játékokra". Mindkettő egymáshoz kötődik, a 

fizikai törvények mint az Elsődleges Irányelv és a metafizikai törvények. Az Elsődleges Irányelv 

metafizikai törvényeken alapul. A megállapodások, amelyeket a másik oldalról kötöttünk. 

Megállapodások arról, hogy a dolgoknak ezen az oldalon hogyan kell lenniük. 

Gosia: Számomra  problémát jelent az Irányelv azon pontjának  a megértése, hogy tilos beavatkozni  a mi 

ügyeinken, amikor egyértelmű, hogy az ET fajok már rég itt voltak, tanítottak, megosztottak,  

technológiai tudást nyújtottak, inspiráltak ... és néhányan még a genetikánkat is manipulálják... Tehát 

hogyan illeszkedik mindez a törvényben? 

Swaruu: A genetikai manipuláció álladó jellegű, így mellőzzük ezt egyelőre. A technológia és a tanítás 

megosztása trükkökkel történik, hogy megkerüljék ezt az Irányelvet. Az egyik ilyen trükk olyan, mint amit 

most veled  teszek, ahogy én átadom ezt az információt olyan  valakinek, hogy nem igazán az emberi 

eredetű, és olyan technológiát használok, amely őshonos a bolygón. Azt is el kell ismernünk, hogy az 

Elsődleges Irányelvet  nem mindig tartják be. Tehát befolyásra és közvetlen kapcsolat került sor. Erre 

példa Rashell Temmeri esete, aki szemtől szembe próbálta józan útra terelni Eisenhower elnököt. 

Gosia: Ok, most van egy kérdésem a dokumentum egy másik részeét illetően.  Itt ezt említi: ̈ Nincs 

beavatkozás, miszerint, minden értelmes fajnak jogában áll  élni a saját normális  kulturális fejlődés 

szerint ̈. Azonban, tudomásom szerint, és abból, amit mondtál, az evolúciónk itt nem a mi normális 

kulturális evolúciónk... ránk már kiszabtak egy különleges ̈ események ritmusát ̈, hogy úgy mondjam ... 

akaratunk és természetes evolúciónk ellenére csapdába estünk. Ez az, amiért néhányan úgy érzik, hogy 

rendben van, például, hogy beszéljen velünk közvetlenül ... Ahogy most is tesszük? Mert úgy lehet ezt  

tekinteni, mint egyfajta interferencia,  nemde?  

Swaruu: Igazad van.És ez az egyik legfontosabb jogi indoka annak, hogy a haderőink is itt legyenek, 

segítve a probléma megoldását. A probléma az, hogy a dolgok nem olyan egyszerű, mint amilyennek 

látszanak. Mert egyik szinten az embereket egy "intellektuálisan felsőbbrendű faj" manipulálja, amely a 

Földi Emberekkel játszadozott, de egy másik mélyebb szinten a lelkek pontosan azért vannak, hogy  ezzel 

a tapasztalattal gazdagodjanak, mint egy tesztel, hogy a manipuláció ellenére megtalálják az utat 

hazafele, hogy emlékezzenek, kik is ők, hogy a manipulátorokat a saját játékukban legyőzzék, stb.  



Gosia: Igen... Megértem, hogy számos lélek jön ide, sok különböző okból... és bizonyos esetekben... meg 

akarják tapasztalni a megszorított élményt. És ez kapcsolódik a korábbi megbeszéltekkel... Egy mély 

metafizikai szinten ez a Tudat saját megteremtése ... Milyen mértékben vannak a dolgok ránkényszeritve  

ebben az életben, beleértve a Matrixot,  és milyen mértékben vesszük önszántunkból magunkra? És még 

a tapasztalat maga is lehett  kiszabott, vagy  önként vállalt. Ez nagyon összetett!  

Igen, nagyon összetett. Azt hiszem, először kötelezték a betartását, de aztán jöttek a csillagmagok, és 

most belülről változtatják meg a Mátrixot. Szóval, ez a rész öntörvényű. Különösen azért, mert néhány 

csillagmag azért megy oda, hogy aláássa és megváltoztassa  a rendszert belülről, de mások csak a 

személyes tapasztalatot keresik. Szóval, ne várd el, hogy azok a közeljövőben felébrednek, mert szeretik 

a tapasztalatot.    

Gosia: Ok, hogy lehet, hogy néha ezek a nem-beavatkozási szabályok  már nem voltak szegve? 

Swaruu: Az elsődleges irányelv számunkra és a többi faj egy sor szabályt, irányít minket,  filozófia, és 

nem törhetetlen törvény. Rugalmas, és kihagyhatja az adott törvényt azok teljes felelőssége mellett, akik 

kapcsolatba lépnek velük. Az elsődleges irányelvet csak iránymutatásnak, filozófiának tekintjük. Nem 

dogma. Meg lehet szegni. 

Gosia: Milyen körülmények között lehet megszegni? 

Swaruu: Amikor az eredmény mindenkinek a nagyobb javát szolgálja. De maga a dolgok mérlegelése, 

hogy meg kell-e szegni, vagy sem, nagyon kényes téma. Ne feledd, hogy egyrészt a Földön indokolt, hogy 

beavatkozzunk azok az emberek javára, akik egyértelműen szenvednek, de egy mélyebb metafizikai 

szinten, ha beavatkozunk, ugyanazon embereknek a magasabb röptű vágyaik ellen  fogunk cselekedni. 

Gosia: Értem. Megszegted már korábban is a fajunkat illetően? Ti, mint taygetai plejádiak? 

Swaruu: Túl sokszor szegtük már meg, hogy számon tarthatnánk! 

Gosia: És el lettél ítéltek ezért, bárki által aki ezt a törvényt felülvigyázza? 

Swaruu: A törvény felügyeletéért felelős szervezet a Föderáció a főhadiszállásán. Ugyanúgy, ahogy az 

Orion Tanács is ugyanezt teszi a saját szintjén, a székhelyükön. 

Gosia: Ugyanazt a törvényt tartják be? Vagy a sajátjuk? 

Swaruu: Ez így van, hogy mindkét fél által meg van figyelve.  

Gosia: Ok ... a dokumentumban az is előirt, hogy: ̈it nem megengedett a kapcsolat felvétel, vagy a 

beavatkozás " kevésbé fejlett fajokkal", kivéve, ha fenyegetettek egy külső tényező általA m esetünkben 

létezik egy külső veszély. ̈. A hüllők. Igaz? 

Swaruu: Ez így van. 

Gosia: Akkor miért nem lehet jobban beavatkozni? úgy értem... közvetlenebb módon. Segíteni kiiktatni a 

Mátrixot közvetlenebbül idelent. Csak kérdeztem.  

Swaruu: Mi igenis közbelépünk,  sokszor is! És minden nap! Még most is itt veled, ez is egyféle 

interferencia. Ugyanakkor, vannak űrhajók odakinn aktívan járőröznek az égen. A probléma itt az, hogy 

az emberek nem látják őket, és még ha itt erőfölényben is vagyunk, úgyse tudjuk megoldani az egészet... 

Azonban a Mátrix nagyon gyors eltűnőben van. A dolgokat lépésről lépésre kell intézni bizonyos okokból. 

Kozmológiai szempontból  az összeomlás  felháborító sebességgel történik, de megértem, hogy alulról a 



dolgok igencsak lassúnak tünnek. Elöbb bizonyos dolgok kell bekövetkezzenek.  Lehet, hogy te készen 

állsz a "felemelkedésre", még ha ez már rég esedékes, de mások nem.  

Gosia: Igen, úgy érzem, hogy sok esemény történik a hátunk mögött ... Például a 2012-es 

tömeggyilkosságok letiltása.  

Swaruu: És a harmadik világháború, mint fél tucatszor volt megakadályozva azóta. Mi is beleavatkozunk 

a mészárlásokba, amennyire csak tudunk, és mindenhol. Sok eseményre csak "majdnem" került sor. És 

mások a esetében a hatásukat enyhítették. Számtalanszor lőttünk le rakétákat az égből. Soha nem érték 

el a céljukat. 

Gosia: Mik voltak a rakéták célpontjai? 

Swaruu: Különböző célpontok, lakott területek. Hogy háborúkat indítsanak. A legutóbb egy Hawaii 

célpontra irányitott rakétát állitottunk le, épp a múlt hónapban. Háborút  kellett volna kiprovokáljon 

Észak-Koreával. 

Gosia: Ki lőtte ki? 

Swaruu: Egy amerikai tengeralattjáró  a Hüllő Cabal ellenőrzése alatt. De a tény az, hogy nem tehetjük 

meg, hogy a legtöbb ember a Földön azt higyje, hogy mi végzünk el mindent, mert akkor újra úgy 

tekintenek ránk  mint megmentőikre. Ezt a harcot a Föld népének kell megnyernie. És léteznek 

ezoterikus problémák is itt, mert vannak kollektívák vagy csoportok, akik  együtt inkarnálodtak és együtt 

szándékoznak kilépni, és számukra az a játék tétje, hogy valami negatívat tapasztaljanak meg. 

Szóval, sokszor nem avatkozhatunk be. A probléma az, hogy megértsük és felmérjük, mikor lehet, és 

mikor nem szabad beavatkoznunk! Ez sohasem könnyű feladat. Néha igen, ez elég világos, de máskor 

nagy a vita, és sokszor az időzítés miatt bagy nyomás vab rajtunk, így van, hogy pillanatok töredéke alatt 

kell hozzuk a döntéseket. Főleg a vadászgépek személyzete kell hamar döntsön,  hogy elpusztítsa a 

rakétát, vagy sem. 

Gosia: OK... és köszönök akkor minden, amit csinálsz. Azt hiszem, itt a legtöbb ember nem tud róla... és 

sok szenvedésen mennek keresztül különböző szinteken, és szeretnék látni a nyitottabb részvételedet. 

Sok itt a kegyetlenség és a fájdalom.    

Swaruu: A legtöbb ember szenvedés amit láttok nem valós, hanem cask amit egy program, azzal a céllal 

alkalmaznak, hogy egy érzelmi választ kezdeményezzen az igazi emberekben. <----- 

Gosia: Nahát, ez egy kemény nyilatkozat. Már annyira szeretnem a nem igazi emberek témáját is 

megtárgyalni, valamikor hamarosan. 

Swaruu: Az igazi emberek szenvednek, de bemenetkor van egy forgatókönyvük megirva mielőtt 

bemennek oda, és ezt ők irányítják és egyértelmű korlátokat állapítnak meg a szenvedésnek. Mindegyik 

gondosan és személyes okokból tervezte meg a forgatókönyvét. És ez rögzített, csak ha nem úgy dönt, 

hogy kilép az "automatikus élet módból", mint a legtöbben megtesznek, és átveszik az irányítást, hogy 

mindent megtapasztaljanak, amit ott szeretnének tapasztani. Ugrás a "Kézi módra"  

Gosia: Miért akarnak valami kegyetlen és szörnyűségest megtapasztalni? Miért akarná ezt bármelyik 

lélek megtapasztalni? 

Swaruu: Mert a másik oldalon a dolgokat másképp látja, és ez is függ a szereplők szenpontjától is.  Lehet, 

hogy egy szörnyű élmény a te számodra, vagy a mi szempontunkból, de mások csak egy kívánatos 



tapasztalat. Nehéz elfogadni, de ez az igazság. Néhány lélek ilyen tervvel lép be. És valójában, mi 

ellenezzük  ezeket a terveket, mert állandósítja a problémát, és sok kárt okoznak másoknak is az úton! 

De ez felettünk és a hatáskörünkön kivül áll. 

Gosia: De a fájdalom az fájdalom, bár nem számít, milyen szempontból nézed, nem igaz? 

Swaruu: Attól tartok, nem. E fájdalom, míg a 3D-ben van, és egy élmény a másik oldalon, egy kívánatos 

élmény. A fájdalom és a szörnyű tapasztalat csak szubjektív nézőpont, amiben egyetértünk. 

Gosia: Igen, de te érzed. A tapasztalat valódi. 

Swaruu: Igen, a tapasztalat valós, mert te igazi vagy. 

Gosia: Hmm... oké. És az utolsó kérdés, vagy megjegyzést az Elsődleges Irányelvel kapcsolatosan. 

Megemlíti azt is, hogy nem zavarják a kevésbé fejlődőtt fajt. De amikor a 3D-t működésbe hozták... és 

elmagyarázzuk a következő fejezetekben, hogy nem voltunk kevésbé fejlődőtt faj. Mi voltunk ti és a 

Lyraiak. Tehát nem mi vagyunk kevésbé fejlődőtt faj. A 3D-t mesterségesen helyezték el... így nem 

vagyunk egy természetes módon fejlődő társadalomban. Ezért a ti úgynevezett beavatkozásotok 

indokolt! 

Swaruu: Igaz! És ezért avatkozunk bele. Mert te egy mesterségesen "kevésbé fejlődött" faj vagy. Mások 

helyeztek el. Mégis egy magasabb szempontból választásnak is tekinthető, mert a magasabb szinteken 

mindenki egyetértett abban amit most tapasztalhatok, amit most mennek keresztü! Végső soron itt 

nincsenek áldozatok ... észbontó helyzet ez. 

 

  

 

 

 

 

 

 


